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Το ΕΣΠΑ πηγαίνει Μέτσοβο! 

 

 

 
Στο πλαίσιο της επικοινωνιακής πρωτοβουλίας 

της Γενικής Διεύθυνσης Περιφερειακής 

Πολιτικής της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Europe 

in my Region #EUinmyRegion, ξεκινούν ενημερωτικές Εκδηλώσεις, που αποσκοπούν 

στην ανάδειξη της δράσης της ΕΕ για τις Περιφέρειες ολόκληρης της Ευρώπης, με 

στόχο την προβολή συγχρηματοδοτούμενων έργων, που υλοποιήθηκαν στην περιοχή 

μας. 

Οι εκδηλώσεις διοργανώνονται με πρωτοβουλία της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης 

Προγράμματος ΗΠΕΙΡΟΣ και θα λάβουν χώρα σε διάφορα σημεία της Ηπείρου και 

στις 4 Περιφερειακές Ενότητες, όπου έχουν υλοποιηθεί έργα με πόρους της 

Ευρωπαϊκής Ένωσης. 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

Μητσοτάκης: Πριν το τέλος του 

καλοκαιρού η έγκριση του νέου 

κανονισμού του ΕΛΓΑ 

 

 

 

Ο νέος κανονισμός του ΕΛΓΑ θα έρθει 

προς έγκριση στο υπουργικό συμβούλιο 

πριν του τέλος του καλοκαιριού υπογράμμισε ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης 

κατά την επίσκεψή του στο υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων. 

Μιλώντας για τον ΟΠΕΚΕΠΕ, τόνισε ότι ο αγροτικός τομέας θα συνεχίσει να λαμβάνει 

τις επιδοτήσεις τους υπογραμμίζοντας όμως ότι «θα τις λαμβάνουν μόνο αυτοί που 

πραγματικά παράγουν». 

Από τη μεριά του ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης κα Τροφίμων, Κώστας Τσιάρας 

επισήμανε ότι «ο πρωθυπουργός μας έδωσε συγκεκριμένες κατευθύνσεις που 

εδράζονται σε ένα συγκεκριμένο κυβερνητικό σχέδιο που αφορά σύμφωνα με το οποίο 

ότι πρέπει να κινηθούμε με ταχύτητα στην κατεύθυνση των μεγάλων αλλαγών και 

μεταρρυθμίσεων». 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

mailto:geoteeip@otenet.gr
https://www.epiruspost.gr/to-espa-pigainei-metsovo/
https://www.epiruspost.gr/mitsotakis-prin-to-telos-toy-kalokair/


Παράταση του προγράμματος για 

φθηνό ρεύμα στους αγρότες 

 

 

 

 

 

«Έχουμε αποδείξει έμπρακτα ότι στεκόμαστε δίπλα στους ανθρώπους του μόχθου, 

αντιμετωπίζοντας δομικά ζητήματα τα οποία σχετίζονται με το κόστος παραγωγής», 

δήλωσε ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, επισημαίνοντας ότι είναι αυτονόητη 

η σημασία του πρωτογενούς τομέα. 

Κατά την επίσκεψή του στο υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης, ο κ. Μητσοτάκης 

αναφέρθηκε στον νέο μηχανισμό επιστροφής του ειδικού φόρου κατανάλωσης στο 

αγροτικό πετρέλαιο, στα ζητήματα που έχουν να κάνουν με το αγροτικό ρεύμα και στο 

πρόγραμμα ΓΑΙΑ, στο οποίο είπε ότι θα δοθεί παράταση. 

 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

 

Συστάσεις Κτηνιατρικής Για 

Λήψη Μέτρων Προφύλαξης Των 

Κτηνοτροφικών Μονάδων Από 

Πιθανές Φυσικές Καταστροφές 

 

 

 

 
Από τη Διεύθυνση Κτηνιατρικής της Περιφέρειας Ηπείρου, συστήνεται προς τους 

ιδιοκτήτες των  κτηνοτροφικών εγκαταστάσεων να λάβουν κατάλληλα μέτρα,  ώστε να 

προφυλάξουν το ζωικό τους κεφάλαιο από τις συνέπειες πιθανών φυσικών 

καταστροφών (πυρκαγιές, πλημμύρες, έντονες χιονοπτώσεις, καύσωνες, θυελλώδεις 

άνεμοι, σεισμοί, κ.α. ), όπως ενδεικτικά: 

 

Περισσότερα:      epirus-tv-news.gr 

 

 
 
 
 

https://www.epiruspost.gr/paratasi-toy-programmatos-gia-fthino-r/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/06/blog-post_126.html


Στη Βουλή η διάβρωση των 

ακτών, χάθηκαν μεγάλες εκτάσεις 

παραλιών 

 

 

 

 

 

Το κρίσιμο ζήτημα της διάβρωσης των ακτών της χώρας φέρνουν με κοινή ερώτηση 

στη βουλή ο βουλευτής Πρέβεζας, Τομεάρχης Προστασίας του Πολίτη Συριζα ΠΣ, 

Κώστας Μπάρκας, μαζί με τον βουλευτή Αιτωλοακαρνανίας, Τομεάρχη 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας, Μίλτο Ζαμπάρα. 

Αναλυτικά στην Ερώτηση που κατατίθεται προς τους υπουργούς Εθνικής Οικονομίας 

και Οικονομικών, Υποδομών και Μεταφορών, Περιβάλλοντος και Ενέργειας και 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας και την οποία συνυπογράφουν και 

άλλοι 16 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ αναφέρουν: 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

Μύλος στον ΟΠΕΚΕΠΕ, 

άγνωστη η τύχη των επιδοτήσεων 

 

 

 

 

 

 

Το σταυρόλεξο του ΟΠΕΚΕΠΕ καλείται να επιλύσει ο νέος υπουργός Αγροτικής 

Ανάπτυξης, Κώστας Τσιάρας. «Δεν κινδυνεύουν οι επιδοτήσεις των αγροτών», 

καθησύχασε ο υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Διονύσης Σταμενίτης 

μιλώντας στη Βουλή, μετά από ερώτηση της βουλευτού του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ Θεοδώρας 

Τζάκρη με την οποία εκλέγονται στην ίδια περιφέρεια. 

Η Ευρωπαϊκή Ένωση ως κερασάκι στην τούρτα απειλεί, πως αν δεν υπάρξει εγκαίρως 

συμμόρφωση η Ελλάδα πάει σε επιτήρηση με ό, τι αυτό συνεπάγεται για την τύχη των 

αγροτικών επιδοτήσεων. 

Ποιος είναι ο ΟΠΕΚΕΠΕ 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/sti-voyli-i-diavrosi-ton-akton-chathikan/
https://www.epiruspost.gr/mylos-ston-opekepe-agnosti-i-tychi-ton-e/


Αμπελουργικός Σύλλογος – 

Αγροτοκτηνοτροφικός 

Σύλλογος Ζίτσας: «Κάτω τα 

χέρια από τους αγωνιστές 

αγρότες!» 

 

 

 

 
Η τρομοκράτηση και ο αυταρχισμός δεν περνάει σε μας που τα βάζουμε με θεούς και 

δαίμονες για να επιβιώσουμε! Το «δίκιο των αγροτών» που διατυμπάνιζε η κυβέρνηση 

κάτω από την πίεση των 57 μπλόκων και της μεγάλης κινητοποίησης στην πρωτεύουσα 

μετά τις ευρωεκλογές έγινε κλήση σε απολογία των αγροτοσυνδικαλιστών της 

Θεσσαλίας όπως τον Ρίζο Μαρούδα, πρόεδρο της Ενωτικής Ομοσπονδίας Αγροτικών 

Συλλόγων Λάρισας, τον Στέλιο Τσικριτσή, δήμαρχο Τυρνάβου και γραμματέα της 

ίδιας Ομοσπονδίας, καθώς και σε δεκάδες άλλους συναδέλφους σε όλη τη χώρα. 

Αξιοποιώντας τα αποτελέσματα των εκλογών όπως τη συμφέρει προχώρησε σε αλλαγή 

υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης για να τρέξει ποιο γρήγορα την αναθεώρηση της ΚΑΠ 

που μαζί με τον ΣΥΡΙΖΑ το ΠΑΣΟΚ και την Ελληνική Λύση την ψήφισαν στο 

Ευρωκοινοβούλιο. Θέλει να τελειώνει μια και καλή με τους βιοπαλαιστές αγρότες. 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

Τα Μαστοροχώρια ως 

παράδειγμα διαχείρισης των 

φυσικών πόρων 

 

 

 

 

 

 
Η ενεργός συμμετοχή των τοπικών κοινοτήτων των Μαστοροχωρίων της Κόνιτσας για 

την καταγραφή της παραδοσιακής γνώσης αναφορικά με τη διαχείριση των φυσικών 

πόρων ολοκληρώθηκε με επιτυχία και στο δεύτερο ταξίδι της ομάδας στην περιοχή 

μελέτης. 

Μέλη των τοπικών κοινοτήτων, εκπρόσωποι φορέων και συλλόγων και στελέχη της 

τοπικής αυτοδιοίκησης έδειξαν μεγάλο ενδιαφέρον και ανταποκρίθηκαν στο ανοιχτό 

κάλεσμα συνεργασίας για τη μελέτη και την καταγραφή της τοπικής παραδοσιακής 

οικολογικής γνώσης. 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

 

 

https://epirusgate.gr/abelourgikos-syllogos-agrotoktinotrofikos-syllogos-zitsas-kato-ta-cheria-apo-tous-agonistes-agrotes/
https://epirusgate.gr/ta-mastorochoria-os-paradeigma-diacheirisis-ton-fysikon-poron/


Πυρά από την αντιπολίτευση 

για την επίσκεψη του 

Κυριάκου Μητσοτάκη στο 

υπουργείο Αγροτικής 

Ανάπτυξης 

 

 

 

 
Πυρά κατά της κυβέρνησης εξαπολύει η αντιπολίτευσης, με αφορμή την επίσκεψη του 

Κυριάκου Μητσοτάκη στο υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων. 

ΣΥΡΙΖΑ: Ο κ. πρωθυπουργός, δεν βρήκε να πει τίποτα ουσιαστικό για τη διαρκή 

απαξίωση του, υπό επιτήρηση, ΟΠΕΚΕΠΕ 

«Η σημερινή επίσκεψη του κ. Μητσοτάκη στο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων, προκειμένου να ενημερωθεί από τον νέο (πέμπτο κατά σειρά) υπουργό του 

για τα προβλήματα του πρωτογενή τομέα και να θέσει (για πολλοστή φορά) τις 

προτεραιότητες του κυβερνητικού του έργου στον συγκεκριμένο τομέα, αποδεικνύει, 

για ακόμα μια φορά, την άγνοια, την ανεπάρκεια, την αλαζονεία και την αναλγησία της 

συγκεκριμένης κυβέρνησης, που δικαίως χαρακτηρίζεται ως χειρότερη 

μεταπολιτευτικά κυβέρνηση, για τους Έλληνες αγρότες και κτηνοτρόφους», 

υπογραμμίζει σε ανακοίνωσή του ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ. 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

Όταν η μέρα είχε 18 ώρες: 

Πώς φτάσαμε στις 24 και 

ποιος ο ρόλος της Σελήνης 

 

 

 

 

 
Οι μέρες στη Γη γίνονται όλο και μεγαλύτερες και γι’ αυτό «φταίει» η Σελήνη. 

Σύμφωνα με νέα έρευνα καθώς το φεγγάρι απομακρύνεται σιγά σιγά από εμάς, ο 

χρόνος αλλάζει με τις μέρες να γίνονται μεγαλύτερες. 

Το φεγγάρι έχει ηλικία περίπου 4,5 δισεκατομμυρίων ετών και βρίσκεται περίπου 

239.000 μίλια (385.000 χιλιόμετρα) μακριά από τη Γη, κατά μέσο όρο. 

Ωστόσο, λόγω των παλιρροϊκών δυνάμεων μεταξύ του πλανήτη μας και του φεγγαριού, 

ο φυσικός δορυφόρος απομακρύνεται αργά από τη Γη με ρυθμό περίπου 3,82 εκατοστά 

(1,5 ίντσες) ανά έτος, προκαλώντας την πιο αργή περιστροφή του πλανήτη μας γύρω 

από τον άξονά του, σύμφωνα με το space com. 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

 

 

https://epirusgate.gr/pyra-apo-tin-antipolitefsi-gia-tin-episkepsi-tou-kyriakou-mitsotaki-sto-ypourgeio-agrotikis-anaptyxis/
https://www.space.com/40802-earth-days-longer-moon-movement.html
https://epirusgate.gr/otan-i-mera-eiche-18-ores-pos-ftasame-stis-24-kai-poios-o-rolos-tis-selinis/


Στο μεγάλο έργο ύδρευσης 

αναφέρθηκε ο Υπουργός 

Υποδομών Χρ. Σταικούρας από την 

Πρέβεζα 

 

 

 

 

 
Ο Δήμαρχος Πρέβεζας κ. Νίκος Γεωργάκος υποδέχθηκε το πρωί της Κυριακής 23 

Ιουνίου στο Δημαρχείο παρουσία του Πρόεδρου της ΔΕΥΑΠ, του Προέδρου του 

Λιμενικού Ταμείου και Αντιδημάρχων, τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών κ. 

Χρήστο Σταϊκούρα τον οποίο και συνόδευε ο κυβερνητικός βουλευτής του Νομού 

Πρέβεζας κ. Σπύρος Κυριάκης. 

Στην εκτενή συνάντηση συνεργασίας και ενημέρωσης που έλαβε χώρα στο γραφείο 

του Δημάρχου ο Δήμαρχος Πρέβεζας είχε την ευκαιρία μαζί με τον Βουλευτή να 

αναλύσουν και να ενημερώσουν τον αρμόδιο Υπουργό για μία σειρά σημαντικών 

θεμάτων και προτεραιοτήτων αναφορικά με έργα και υποδομές στο πλαίσιο των 

δημοτικών ενοτήτων Πρέβεζας, Λούρου και Ζαλόγγου. Πρωταρχικό θέμα στην 

ατζέντα ήταν το μεγάλο έργο ύδρευσης το οποίο έφτασε στο τελικό στάδιο και 

αναμένεται μόνο η υπογραφή της σύμβασης. 

Στις δηλώσεις που ακολούθησαν προς τα τοπικά ΜΜΕ από τον Υπουργό, τον 

κυβερνητικό Βουλευτή και τον Δήμαρχο τέθηκαν τα ακόλουθα 

Περισσότερα:      prevezanews.gr 

 

Πρόσκληση για συμμετοχή στην 

Έκθεση Τοπικών Προϊόντων και 

Γαστρονομίας από το Επιμελητήριο 

Πρέβεζας 

 

 

Το Επιμελητήριο Πρέβεζας στο πλαίσιο της ανάδειξης και προώθησης των τοπικών 

προϊόντων της Περιφερειακής Ενότητας Πρέβεζας διοργανώνει την 3η Έκθεση 

Τοπικών Προϊόντων και Γαστρονομίας που θα πραγματοποιηθεί από 26 έως 28 Ιουλίου 

στο Δημοτικό παρκινγκ, παραπλεύρως της οδού Σπηλιάδου. 

Το Επιμελητήριο Πρέβεζας, προσκαλεί τις επιχειρήσεις μέλη τουτης Περιφερειακής 

Ενότητας Πρέβεζας που δραστηριοποιούνται στον τομέα της παραγωγής και 

μεταποίησης τροφίμων & ποτών να συμμετάσχουν με περίπτερο στην «3 η Έκθεση 

Τοπικών Προϊόντων και Γαστρονομίας», για να προβάλουν τα προϊόντα τους σε τοπικό 

και τουριστικό κοινό. 

Περισσότερα:      prevezanews.gr 

 

https://www.prevezanews.gr/allnews/ipiros/preveza/106757-sto-megalo-ergo-ydreysis-anaferthike-o-ypoyrgos-ypodomon-chr-staikoyras-apo-tin-preveza/
https://www.prevezanews.gr/allnews/ipiros/preveza/106748-prosklisi-gia-symmetochi-stin-ekthesi-topikon-proionton-kai-gastronomias-apo-to-epimelitirio-prevezas/


 

Απώλειες σε πλατάνια μετράει 

ξανά το Λεκανοπέδιο Ιωαννίνων! 

 

 

 

 

 
Μπορεί η μετάδοση του θανατηφόρου για τα πλατάνια της Ηπείρου 

μεταχρωματικού έλκους να περιορίστηκε αρκετά το τελευταίο διάστημα στο 

λεκανοπέδιο Ιωαννίνων, όμως τα κρούσματα δυστυχώς δεν μηδενίστηκαν όπως 

ευελπιστούσαν το Δασαρχείο και ο Δήμος Ιωαννιτών, αλλά εξακολουθούν να 

ξεραίνονται δέντρα σε διάφορα σημεία του. 

Ανάμεσά τους ορισμένα ακόμη δέντρα στην Παραλίμνιο περιοχή αρρώστησαν και 

έχουν ήδη ξεραθεί με τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο Πέτρο Παλάσχα, μιλώντας σχετικά 

στον «Π.Λ.», να προαναγγέλλει άμεσο κόψιμο και αντικατάστασή τους με νέα δέντρα.  

Περισσότερα:      proinoslogos.gr 

 

Άγρια άλογα, τα απετάλωτα του 

Πεταλά, Αιτωλοακαρνανία. 

 

 

 

 

Δείτε το στο YouTube 

Video: https://youtu.be/bQXl671M9VE?si=wO25Lw9u8ZZvFWWZ 

Πρόκειται για απογόνους από την ίδια φυλή,των αλόγων της Πίνδου,σύμφωνα με τους 

ειδικούς, γνωστή για την αντοχή της στις κακουχίες, φυλή που επέλεξε ο Μέγας 

Αλέξανδρος για την εκστρατεία του και τον στρατό του. Ο πληθυσμός των άγριων 

αλόγων στον Πεταλά αν και υπάρχει δυσκολία στην καταμέτρηση, εκτιμάται ότι ίσως 

είναι η μεγαλύτερη αγέλη στην Ευρώπη.Το βουνό Πεταλάς (Θύαμον) εκτείνεται 

περίπου σε 300.000 στρέμματα, βοσκότοποι των αλόγων, με ψηλότερη κορυφή την 

Πεταλόστερνα στα 895 μέτρα. Να τονίσουμε ότι παρούσες είναι ανεμογεννήτριες,οι 

οποίες εκτείνονται για χιλιόμετρα στην κορυφογραμμή του βουνού και πολλές έχουν 

εγκατασταθεί και μέσα στην καρδιά του αναγνωρισμένου,”Προστατευόμενου 

καταφυγίου αγρίων ζώων Πεταλά”, με ότι αυτό συνεπάγεται στην καταστροφή της 

ποιότητας ζωής, άγριων ζώων και πτηνών στην περιοχή.  

Περισσότερα:      lefkasnews.gr 

 

 

https://www.proinoslogos.gr/epikairotita/42-koinonia/86656-%CE%B1%CF%80%CF%8E%CE%BB%CE%B5%CE%B9%CE%B5%CF%82-%CF%83%CE%B5-%CF%80%CE%BB%CE%B1%CF%84%CE%AC%CE%BD%CE%B9%CE%B1-%CE%BC%CE%B5%CF%84%CF%81%CE%AC%CE%B5%CE%B9-%CE%BE%CE%B1%CE%BD%CE%AC-%CF%84%CE%BF-%CE%BB%CE%B5%CE%BA%CE%B1%CE%BD%CE%BF%CF%80%CE%AD%CE%B4%CE%B9%CE%BF-%CE%B9%CF%89%CE%B1%CE%BD%CE%BD%CE%AF%CE%BD%CF%89%CE%BD
https://youtu.be/bQXl671M9VE?si=wO25Lw9u8ZZvFWWZ
https://lefkasnews.gr/%ce%ac%ce%b3%cf%81%ce%b9%ce%b1-%ce%ac%ce%bb%ce%bf%ce%b3%ce%b1-%cf%84%ce%b1-%ce%b1%cf%80%ce%b5%cf%84%ce%ac%ce%bb%cf%89%cf%84%ce%b1-%cf%84%ce%bf%cf%85-%cf%80%ce%b5%cf%84%ce%b1%ce%bb%ce%ac-%ce%b1%ce%b9/


 

 

ΛΑΣΥ: Χωρίς νερό εν μέσω 

αντιπυρικής περιόδου… 

 

 

 

 

 

Χωρίς νερό εν μέσω αντιπυρικής περιόδου και αυτοί δηλώνουν “έτοιμοι” λέει η ΛΑΣΥ 

σε ανακοίνωσή της. 

Αναλυτικά: 

Ξεπερνάνε τα όρια του πολιτικού κυνισμού οι δηλώσεις Κυβερνητικών παραγόντων 

και των τοπικών Περιφερειακών και Δημοτικών Αρχών περί «ετοιμότητας» και 

«εγρήγορσης», ενόψει της αντιπυρικής περιόδου όταν αυτήν την στιγμή: 

Όλα τα νησιά μας στερούνται νερού, αποτέλεσμα της ανυπαρξίας έργων υποδομής 

και διαχείρισης υδατικών πόρων προς όφελος του λαού. Σε Κέρκυρα, Κεφαλονιά, 

Ζάκυνθο, Λευκάδα οι διακοπές του νερού είναι συνεχείς και χωρίς τέλος. 

Τα ορεινά χωριά όλων των νησιών είναι είτε χωρίς δίκτυο είτε χωρίς νερό για πάνω 

από 3 μέρες. 

Οι αγροτικοί δρόμοι είναι ακαθάριστοι, οι αντιπυρικές ζώνες σχεδόν ανύπαρκτες, ενώ 

υπάρχουν χωριά χωρίς οδούς διαφυγής. 

Η υπηρεσία πολιτικής προστασίας λειτουργεί με ελάχιστο προσωπικό (1-2 

εργαζόμενους), χωρίς μηχανήματα και τον αναγκαίο εξοπλισμό. 

Τα νησιά μας, πόλεις και χωριά, είναι εγκληματικά αθωράκιστα, η «πρόληψη» 

παραμένει άγνωστη λέξη για κράτος, κυβέρνηση και τοπικές αρχές. 

Περισσότερα:      corfupress.com 

 

Προσέξτε τα αυγά! 

 

 

 

 

 

 

 

Μία αξιέπαινη πρωτοβουλία ιδιωτών να “μαρκάρουν” το σημείο που θαλάσσιες 

χελώνες γέννησαν στην παραλία της Αχαράβης, ώστε να μην πατήσει κανείς τα αυγά 

που επωάζονται! 

Πηγή:     corfupress.com 

 

 

 

 

 

https://www.corfupress.com/2024/%ce%ba%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%b1/%ce%ba%cf%85%cf%81%ce%b9%ce%b1-%ce%b8%ce%b5%ce%bc%ce%b1%cf%84%ce%b1/%ce%bb%ce%b1%cf%83%cf%85-%cf%87%cf%89%cf%81%ce%af%cf%82-%ce%bd%ce%b5%cf%81%cf%8c-%ce%b5%ce%bd-%ce%bc%ce%ad%cf%83%cf%89-%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b9%cf%80%cf%85%cf%81%ce%b9%ce%ba%ce%ae%cf%82-%cf%80%ce%b5/
https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%ce%b5%ce%bb%ce%b5%cf%85%ce%b8%ce%b5%cf%81%ce%bf/koinonia/%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%83%ce%ad%ce%be%cf%84%ce%b5-%cf%84%ce%b1-%ce%b1%cf%85%ce%b3%ce%ac/


 

 

 

Ένωση Συνεταιρισμένων Αγροτών: 

Κάλεσμα για ένταξη σε επιδοτούμενα 

μέτρα βιολογικής καλλιέργειας 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΚΕΡΚΥΡΑ. Η Ένωση Συνεταιρισμένων Αγροτών Κέρκυρας (ΚΥΔ ΚΕΡΚΥΡΑΣ), 

καλεί όσους παραγωγούς ενδιαφέρονται για την ένταξη τους στο επιδοτούμενο μέτρο 

της βιολογικής γεωργίας και κτηνοτροφίας (Παρέμβαση Π3-70-2.1) και βιολογικής 

μελισσοκομίας (Παρέμβαση Π3-70-1.6), να απευθυνθούν μέχρι 30 Ιουνίου 2024 στα 

γραφεία της Ένωσης για πληροφορίες και για την διαδικασία ένταξης. 

Πληροφορίες: Ιωάννου Θεοτόκη 63, Παλλάδα 

Τηλ. 2661044211-13-14, 2661023913 

Πηγή:     enimerosi.com 

Ομοσπονδία Αγροτικών Συλλόγων 

Κέρκυρας: Να σταματήσει εδώ και 

τώρα η κυβέρνηση  διώξεις σε βάρος 

αγροτοσυνδικαλιστών 

 

 

 

 

 

 

"Θα συνεχίσουμε επομένως συσπειρωμένοι στους αγροτικούς συλλόγους μας, 

στην Ομοσπονδία και σε πανελλαδικό συντονισμό με την Πανελλαδική Επιτροπή 

των Μπλόκων να αγωνιζόμαστε." 

ΚΕΡΚΥΡΑ (ΟΜΟΣΠΟΔΝΙΑ ΑΓΡΟΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ). Η επιχείρηση 

τρομοκράτησης της αγωνιζόμενης αγροτιάς που έχει προχωρήσει η κυβέρνηση 

μοιράζοντας κλίσεις ανά την Ελλάδα σε αγροτοσυνδικαλιστές που βρέθηκαν μαζί με 

άλλους συναδέλφους μας στο δρόμο του αγώνα δεν θα περάσει. 

Οι αγρότες βγήκαν στο δρόμο του αγώνα και έστησαν μπλόκα απέναντι στην 

εφαρμοζόμενη πολιτική που ακολουθεί η κυβέρνηση σύμφωνα με τις  οδηγίες της 

ΚΑΠ της ΕΕ για να μπορέσουν να μείνουν στα χωράφια τους να ζήσουν τις οικογένειές 

τους από τη δουλειά τους. 

Περισσότερα:      enimerosi.com 

https://enimerosi.com/news/88678/enosi-sunetairismenon-agroton-kalesma-gia-entaksi-se-epidotoumena-metra-biologikis-kalliergeias
https://enimerosi.com/news/88668/omospondia-agrotikon-sullogon-kerkuras-na-stamatisei-edo-kai-tora-i-kubernisi-diokseis-se-baros-agrotosundikaliston


 

 

 

 

Κ. Τσιάρας: Έρχονται αποφάσεις 

υπέρ της ζωής, της 

δραστηριότητας του αγροτικού 

κόσμου και των Ευρωπαίων 

καταναλωτών 

 

 

 

Οι αποφάσεις οι οποίες θα ληφθούν το επόμενο χρονικό διάστημα θα ενισχύσουν σε 

ένα πολύ μεγάλο βαθμό τη ζωή, τη δραστηριότητα, τις εξελίξεις και του αγροτικού 

κόσμου, αλλά συνολικότερα και των Ευρωπαίων καταναλωτών τόνισε ο υπουργός 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Κώστας Τσιάρας σε δήλωσή του 

στο συμβούλιο των αρμόδιων υπουργών στο Λουξεμβούργο. 

Όπως επισήμανε «είναι πάντα μια μεγάλη πρόκληση να εισφέρουμε όλοι μαζί στα 

θέματα και τα ζητήματα που απασχολούν συνολικά την Ευρωπαϊκή Επιτροπή και την 

Ευρωπαϊκή Ένωση, με σκέψεις, ιδέες και εξελίξεις που θα στηρίξουν τις ευρωπαϊκές 

κοινωνίες, θα στηρίξουν τον παραγωγικό ιστό συνολικά της Ευρώπης». 

Συγκεκριμένα, ο υπουργός αγροτικής ανάπτυξης και τροφίμων δήλωσε: 

Περισσότερα:      ertnews.gr 

 

Ένας Ασπροπάρης Γεννήθηκε Στα 

Μετέωρα Μετά Από 6 Χρόνια! 

 

 

 

 

 

 

 

Μετά από τα απερίγραπτα καλά νέα που είχαμε στις αρχές Απριλίου με την 

παρατήρηση ενός ζευγαριού Ασπροπάρηδων στα βράχια των Μετεώρων μετά από έξι 

χρόνια, ο Ιούνιος μας επιφύλασσε μια ακόμα πιο χαρμόσυνη έκπληξη: τα γεννητούρια 

του πρώτου νεοσσού Ασπροπάρη στην περιοχή από το 2018! 

Η Ελληνική ΟΡΝΙΘΟΛΟΓΙΚΗ Εταιρεία επιβεβαίωσε την παρουσία ενός νέου 

ζευγαριού Ασπροπάρηδων στην περιοχή, με τον εντοπισμό μάλιστα της φωλιάς τους 

στα μέσα Απριλίου. Έκτοτε, η ΟΡΝΙΘΟΛΟΓΙΚΗ, σε συνεργασία με τον Οργανισμό 

Φυσικού Περιβάλλοντος και Κλιματικής Αλλαγής - ΟΦΥΠΕΚΑ και το Δασαρχείο 

Καλαμπάκας, παρακολουθούσε συστηματικά τη φωλιά όπου το ζευγάρι κλωσούσε. 

 Περισσότερα:      epirus-tv-news.gr 

 

 

https://www.ertnews.gr/tag/kostas-tsiaras/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/ellada/politiki/k-tsiaras-erxontai-apofaseis-yper-tis-zois-tis-drastiriotitas-tou-agrotikou-kosmou-kai-ton-eyropaion-katanaloton/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/06/6_25.html


Aπόφαση - Ορόσημο Για Τον 

Αώο ...Αποκλείει Την 

Κατασκευή Φραγμάτων, 

Υδροηλεκτρικών Έργων Και 

Σταθμών 

 

 

 

Χαιρετίζουμε την έκδοση της πολυαναμενόμενης απόφασης του Υπουργού 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας, η οποία συμπληρώνει το καθεστώς προστασίας του 

ποταμού Αώου και αναγνωρίζει τη σημασία του ως ποταμού ελεύθερης ροής. Η 

απόφαση-ορόσημο (αριθμ. ΥΠΕΝ/ΔΔ ΦΠΒ/61146/1573) θέτει τους όρους προστασίας 

εντός του τμήματος που έχει χαρακτηριστεί ως Προστατευόμενο Τοπίο και 

Προστατευόμενος Φυσικός Σχηματισμός από τον Νοέμβριο του 2023. Η 

προστατευόμενη αυτή περιοχή, η οποία εκτείνεται από τα όρια του Εθνικού Πάρκου 

Βόρειας Πίνδου έως τα σύνορα Ελλάδας-Αλβανίας, περιλαμβάνει τον ποταμό Αώο από 

τη γέφυρα της Κόνιτσας και κατάντη, τμήμα του ποταμού Βοϊδομάτη και το 

μεγαλύτερο μέρος της λεκάνης απορροής του ποταμού Σαραντάπορου.  

Η απόφαση αποκλείει την κατασκευή φραγμάτων, καθώς και τη χωροθέτηση 

υδροηλεκτρικών έργων και σταθμών όλων των κατηγοριών, συμπεριλαμβανομένων 

των Μικρών Υδροηλεκτρικών Έργων (ΜΥΗΕ), που αποτελούν τη μεγαλύτερη απειλή 

για την ελεύθερη επικοινωνία των νερών του ποταμού, την ιδιαίτερη οικολογική του 

αξία και υδρομορφολογική του ακεραιότητα.  

Περισσότερα:      epirus-tv-news.gr 

 

Στο αεροδρόμιο το 

πυροσβεστικό ελικόπτερο 

 

 

 

 
Στο αεροδρόμιο  Ιωαννίνων βρίσκεται εδώ και μερικές ώρες το ελικόπτερο που θα 

συνδράμει φέτος τις πυροσβεστικές δυνάμεις της Ηπείρου, όπου και εφόσον 

χρειαστεί. 

Το ελικόπτερο έχει την δυνατότητα ρίψης νερού αλλά και μεταφοράς προσωπικού. 

Ήδη έκανε τις πρώτες δοκιμαστικές  πτήσεις στην περιοχή κάτι που θα συνεχιστεί και 

την Πέμπτη προκειμένου το πλήρωμα να έχει πλήρη εικόνα. 

Το ελικόπτερο θα είναι σε πλήρη διάθεση της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας από την 

Παρασκευή. 

Πηγή:     epiruspost.gr 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/06/a_25.html
https://www.epiruspost.gr/sto-aerodromio-to-pyrosvestiko-eliko/
https://www.epiruspost.gr/sto-aerodromio-to-pyrosvestiko-eliko/


Η λίστα με τα 103 προπτυχιακά 

τμήματα ΑΕΙ που σε κάνουν 

κατευθείαν κάτοχο master! 

 

 

 

 

 

Δημοσιεύουμε τη λίστα με τα ΦΕΚ των 103 διαπιστωτικών αποφάσεων 

χορήγησης integrated master. 

Μέσα σε παρένθεση αναφέρεται το ΦΕΚ δημοσίευσης της απόφασης.  

Με το συμβολισμό [Π] δηλώνεται ότι το τμήμα είναι παλαιό και δεν υφίσταται πλέον 

(έχει μετονομαστεί ή έχει καταργηθεί ή έχει απορροφηθεί από άλλα τμήματα ή έχει 

συγχωνευθεί με άλλα τμήματα). 

Πρόκειται για τμήματα που ο πρώτος κύκλος σπουδών διαρκεί κατ’ ελάχιστον δέκα 

(10) ακαδημαϊκά εξάμηνα. 

Ειδικότερα τα 103 τμήματα που χορηγείται, πλέον, κατευθείαν στους προπτυχιακούς 

αποφοίτους integrated master, ανά Πανεπιστήμιο, είναι τα εξής: 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

Προς τον θερμότερο Ιούνιο που 

έχει καταγραφεί ποτέ οδεύει η 

Ελλάδα σύμφωνα με τις μέχρι 

τώρα εκτιμήσεις 

 

 

 
Ο θερμότερος Ιούνιος που έχει καταγραφεί ποτέ στην Ελλάδα εκτιμάται πιθανόν να 

είναι ο φετινός με βάση τις μέχρι τώρα θερμοκρασίες που έχουν σημειωθεί αυτόν τον 

μήνα σε όλη τη χώρα. Όπως τονίζει στο Αθηναϊκό- Μακεδονικό Πρακτορείο Ειδήσεων 

ο διευθυντής ερευνών του ΙΕΠΒΑ/ΕΑΑ, Δρ. Κώστας Λαγουβάρδος η πρώτη εκτίμηση 

είναι ότι ο Ιούνιος του 2024 «θα είναι ο πιο ζεστός σαν σύνολο από όλους όσους έχουμε 

δει», ωστόσο στο τέλος του μήνα θα μπορεί να εξαχθεί το τελικό συμπέρασμα. 

Σύμφωνα με τον κ. Λαγουβάρδο η πρώτη εκτίμηση είναι ότι σίγουρα πρόκειται για 

έναν πολύ ζεστό Ιούνιο, ο πιο ζεστός σε διάρκεια σε μέσες τιμές ποτέ, ενώ όπως εξηγεί 

οι θερμοκρασίες είναι ιδιαίτερα υψηλές τόσο ως προς τις μέγιστες τιμές όσο και ως 

προς τις ελάχιστες. 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/i-lista-me-ta-103-proptychiaka-tmimata-aei-pou-se-kanoun-kateftheian-katocho-master/
https://epirusgate.gr/pros-ton-thermotero-iounio-pou-echei-katagrafei-pote-odevei-i-ellada-symfona-me-tis-mechri-tora-ektimiseis/


Ανησυχίες αγροτών για το πλωτό 

φωτοβολταϊκό στο Πουρνάρι 

 

 

 

 

 

Με πρωτοβουλία των Αγροτικών Συλλόγων Πέτα, Κομποτίου και Κολομοδίων 

πραγματοποιήθηκε συνάντηση με τον Δήμαρχο Νικολάου Σκουφά Κώστα Παπασιώζο 

και συζητήθηκαν διεξοδικά τα προβλήματα που ταλανίζουν τον αγροτικό, 

κτηνοτροφικό και μελισσοκομικό τομέα. 

Η συζήτηση επικεντρώθηκε σε θέματα υποδομών (αρδευτικά-εγγειοβελτιωτικά), στον 

μαύρο αλευρώδη, στις αναδιαρθρώσεις καλλιεργειών καθώς και στην ακαρπία της 

ελιάς, του ακτινιδίου και των εσπεριδοειδών κατά την καλλιεργητική περίοδο 2024-

2025. 

Οι αγρότες επισήμαναν ιδιαίτερα ότι η εγκατάσταση του πλωτού φωτοβολτα’ι’κου 

πάρκου στη λίμνη Πουρναρίου θα επιφέρει καταστροφή- έγκλημα στην αγροτική 

παραγωγή, η οποία αποτελεί πρωταρχικό ρόλο στην βιώσιμη ανάπτυξη της περιοχής. 

Θα ακολουθήσει συνάντηση των συλλόγων και με τους άλλους δημάρχους του νομού 

για από κοινού δράση και συμφωνήθηκε να ζητηθεί συνάντηση με τους αρμόδιους 

υπουργούς σε σύνολο φορέων και εκπροσώπων του νομού. 

Πηγή:     epiruspost.gr 

ΚΕΔΕ: Οι Δήμοι Έκαναν Ότι 

Είναι Δυνατόν Για Την 

Πυροπροστασία Της Χώρας.... 

 

 

 
Χωρίς επαρκές προσωπικό, πόρους κι εξοπλισμό,  καλούμαστε να υλοποιήσουμε 

αποφάσεις που έχουν ληφθεί ερήμην των Δήμων 

Με αφορμή τα πρόσφατα περιστατικά πυρκαγιών που έχουν ξεσπάσει σε όλη τη χώρα, 

επιχειρείται μια συστηματική και συντονισμένη επίθεση σε βάρος των Δημάρχων όλης 

της χώρας, στους οποίους επιρρίπτεται η κύρια ευθύνη για το γεγονός ότι σε πολλές 

περιοχές έχουν συσσωρευτεί σε δρόμους κι ακάλυπτους χώρους  μεγάλες ποσότητες 

από κλαδέματα και ξερά χόρτα, που δεν έχουν ακόμη συλλεχθεί, τα οποία αποτελούν 

εν δυνάμει απειλή για πρόκληση φωτιάς. 

Το πρόβλημα είναι πράγματι υπαρκτό, αλλά για την κατάσταση αυτή, οι μόνοι που δεν 

ευθύνονται είναι οι Δήμοι. Κι όσοι μας κατηγορούν το κάνουν είτε από άγνοια, γιατί 

δεν γνωρίζουν τι προβλέπει η ισχύουσα νομοθεσία για τις περιπτώσεις αυτές. Είτε από 

δόλο, γι’ αυτό και σκόπιμα επιχειρούν “να φορτώσουν το μουτζούρη” στην 

αυτοδιοίκηση και να μείνουν στο απυρόβλητο όσοι ευθύνονται πραγματικά για τα 

ελλείμματα στον τομέα της πυροπροστασίας. 

Πέντε λόγοι για τους οποίους δεν ευθύνονται οι Δήμοι 

Περισσότερα:      epirus-tv-news.gr 

 

 

https://www.epiruspost.gr/anisychies-agroton-gia-to-ploto-fotovo/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/06/blog-post_992.html


ΚΚΕ/Ερώτηση Γα Τα Μέτρα 

Στήριξης Των Βιοπαλαιστών 

Μελισσοκόμων 

 

Προς τους Υπουργούς Αγροτικής 

Ανάπτυξης & Τροφίμων 

και  Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

Θέμα: Μέτρα στήριξης των 

βιοπαλαιστών μελισσοκόμων 

    Οι μελισσοκόμοι βλέπουν κάθε χρόνο να οξύνονται τα προβλήματα που 

αντιμετωπίζουν κατά την άσκηση της δραστηριότητάς τους και να επιδεινώνονται οι 

προοπτικές επιβίωσής τους.  

Στις ανακοινώσεις των Μελισσοκομικών Συλλόγων και της Ομοσπονδίας τους 

επισημαίνονται τα εξής:  

Φέτος έχει παρατηρηθεί σχεδόν σε όλη τη χώρα (π.χ. στη Ροδόπη, στον Έβρο, στην 

Πελοπόννησο, στην Κρήτη, στη Εύβοια κ.α) μια μεγάλη και ασυνήθιστη έξαρση της 

παρουσίας των μελισσοφάγων, οι οποίοι παρεμποδίζουν την εργασία των 

μελισσοσμηνών, ενώ εξαιτίας του φαινομένου αυτού έχουν παρατηρηθεί μεγάλες 

απώλειες σε νέες βασίλισσες κατά το στάδιο της αναπαραγωγής τους.  

Συνεχίζεται η αντιμετώπιση του μελισσοκόμου ως εν δυνάμει εμπρηστή με 

περιορισμούς στις τοποθετήσεις των κυψελών, απαγορεύσεις εισόδου στα δάση και 

εξοντωτικά πρόστιμα, ενώ παράλληλα προωθείται το διάπλατο άνοιγμα της πόρτας 

στους επιχειρηματικούς ομίλους για την διαχείριση των δασών.  

Περισσότερα:      epirus-tv-news.gr 

Παγκόσμια Ημέρα 

Αγγελοκαρχαριών – Από το δίχτυ 

στη θάλασσα κι όχι αντίστροφα! 

 

 

 

 

 
Σήμερα γιορτάζουμε τα 23 είδη Αγγελοκαρχαριών που υπάρχουν σε όλο τον κόσμο, 3 

εκ των οποίων συναντώνται στην Ελλάδα και τα γνωρίζουμε ως «Ρίνες»! 

 Το 2018, όταν οι πληροφορίες για τους Αγγελοκαρχαρίες στην Ελλάδα ήταν πολύ 

περιορισμένες, η iSea, στο πλαίσιο του Angel Shark Project: Greece, μια συνεργατική 

πρωτοβουλία με επικεφαλής την iSea και την υποστήριξη του Πανεπιστημίου του Las 

Palmas de Gran Canaria (ULPGC), του Μουσείου Ζωολογικής Έρευνας Alexander 

Koenig Βόννης (ZFMK), της Ζωολογικής Εταιρείας του Λονδίνου (ZSL) και του The 

Shark Trust, που στοχεύει στην αύξηση της γνώσης και την προστασία των 

Αγγελοκαρχαριών στην Ελλάδα, κατάφερε να συλλέξει τα πρώτα στοιχεία από νεκρά 

άτομα που είχαν πιαστεί στα δίχτυα ψαράδων ή είχαν βρεθεί σε εστιατόρια! 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/06/blog-post_661.html
https://epirusgate.gr/pagkosmia-imera-angelokarcharion-apo-to-dichty-sti-thalassa-ki-ochi-antistrofa/


Ακριβότερη χώρα στα 

γαλακτοκομικά προϊόντα στην 

Ευρώπη η Ελλάδα 

 

 

 

 

 

To ακριβότερο γάλα στην Ευρωπαϊκή Ενωση πλήρωσαν τα ελληνικά νοικοκυριά το 

2023, καθώς σύμφωνα με τα στοιχεία για το επίπεδο τιμών σε βασικά αγαθά και 

υπηρεσίες που δημοσίευσε χθες η Eurostat στην Ελλάδα παρατηρούνται οι υψηλότερες 

τιμές στην κατηγορία των γαλακτοκομικών-τυριών-αυγών, κατά 38% πάνω από τον 

μέσο κοινοτικό όρο. Για τον προσδιορισμό του επιπέδου τιμών έχει ληφθεί υπόψη από 

τη Eurostat και η αγοραστική δύναμη των καταναλωτών σε κάθε χώρα. 

Πάνω από τον μέσο κοινοτικό όρο βρίσκονται οι τιμές και σε άλλα βασικά τρόφιμα, 

όπως τα έλαια-λίπη, το ψωμί και τα δημητριακά, ενώ λόγω της πολύ υψηλής 

φορολογίας που επιβλήθηκε ήδη από την εποχή της οικονομικής κρίσης, οι τιμές στα 

αλκοολούχα ποτά είναι κατά 51% πάνω από τον μέσο κοινοτικό όρο. 

Περισσότερα:      maxitisartas.gr 

 

Mελέτη: Αλλαγές στον 

πυρήνα της Γης επιμηκύνουν 

το 24ωρο 

 

 

 

 

 

 

Ενδιαφέροντα ευρήματα μιας νέας μελέτης τα οποία δείχνουν συντελούνται οι αλλαγές 

στον εσωτερικό πυρήνα της Γης γεγονός που μπορεί οδηγήσει στην αύξηση της 

διάρκειας της μέρας της Γης, η πιο σωστά να επιμηκυνθεί το 24ωρο. 

Ο πυκνός μεταλλικός πυρήνας της Γης υποχωρεί τώρα σε σχέση με την επιφάνεια του 

πλανήτη, σύμφωνα τη μελέτη επικεφαλής της οποίας είναι επιστήμονες από το 

Πανεπιστήμιο της Νότιας Καλιφόρνια. Εξετάζοντας τα δεδομένα σεισμών, 

διαπίστωσαν ότι η κίνηση του εσωτερικού πυρήνα του πλανήτη άρχισε να 

επιβραδύνεται γύρω στο 2010 επηρεάζοντας έστω και κατά λίγο την περιστροφή της 

Γης στο Διάστημα. 

Τα στρώματα και ο μηχανισμός 

Περισσότερα:      maxitisartas.gr 
 

 

 

 

 
 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=32166
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=6&id=32186


Από δράση ξυλοφάγων 

εντόμων τα ξεραμένα κλαδιά 

στις ελιές 

 

 

 

 

 

Στη δράση ξυλοφάγων εντόμων και όχι στην Xylella οφείλονται τελικά τα ξεραμένα 

κλαδιά που εντοπίζονται στον κερκυραϊκό ελαιώνα. 

Αυτό γνωστοποίησε η Δ/νση Αγροτικής Οικονομίας της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων 

με δύο ανακοινώσεις που εξέδωσε: 

Σε συνέχεια της από 14/06/2024 ανακοίνωσής μας, με αναφορά στους πιθανούς λόγους 

εμφάνισης ξεραμένων κλαδίσκων σε ελαιόδεντρα του νησιού, η Διεύθυνση Αγροτικής 

Οικονομίας της Περιφερειακής Ενότητας Κέρκυρας ενημερώνει τους 

ελαιοπαραγωγούς ότι σύμφωνα με τα επίσημα αποτελέσματα του εργαστηρίου 

βακτηριολογίας του Μπενάκειου Φυτοπαθολογικού Ινστιτούτου, δεν διαπιστώθηκε 

παρουσία του φυτοπαθογόνου βακτηρίου Xylella fastidiosa στο σύνολο των δειγμάτων 

που λήφθηκαν από τον Κερκυραϊκό ελαιώνα. 

Συνεπώς, σύμφωνα και με την μακροσκοπική εξέταση των γεωπόνων της υπηρεσίας, 

η πλειονότητα των ανωτέρω συμπτωμάτων οφείλονται στη δράση ξυλοφάγων εντόμων 

(π.χ. Zeuzera pyrina). 

Περισσότερα:      corfupress.com 
 

Σπ. Κόκκαλη - Ο «μαύρος 

χρυσός» των σκουπιδιών, 

οικιακή κομποστοποίηση 

σύμμαχος και αρωγός 

 

 

Αποκτήστε κι εσείς τον δικό σας ΔΩΡΕΑΝ και ξεκινήστε σήμερα την δική σας 

κομποστοποίηση. Καλέστε στο 26633 60155 για να κάνετε την κράτησή σας! 

ΚΕΡΚΥΡΑ: 240 λίτρα άριστης ποιότητας εδαφοβελτιωτικού (ph 7), απέσπασε από 

τον κομποστοποιητή που προμηθεύτηκε η Αντιδήμαρχος Κυκλικής Οικονομίας και 

Περιβάλλοντος Δήμου Βόρειας Κέρκυρα από τον Δήμο του Βορρά πριν από λίγους 

μόνους μήνες, συμβάλλοντας και με αυτό τον τρόπο στην μείωση του όγκου και του 

βάρους των απορριμμάτων! Σε ανάρτησή της στα social αναφέρει τον τρόπο που 

έφτασε στο τελικό αποτέλεσμα. 

Διαδικασία 

Συλλογή Υλικών: Κάθε μέρα, συγκέντρωνα τα φλούδια από τα φρούτα, τα λαχανικά, 

τα τσόφλια των αυγών και τα κατακάθια του καφέ μου, σαν μικρούς θησαυρούς της 

κουζίνας. 

Περισσότερα:      enimerosi.com 

https://www.corfupress.com/2024/%ce%ba%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%b1/%cf%80%cf%81%cf%89%cf%84%ce%bf%cf%83%ce%b5%ce%bb%ce%b9%ce%b4%ce%bf/%ce%b1%cf%80%cf%8c-%ce%b4%cf%81%ce%ac%cf%83%ce%b7-%ce%be%cf%85%ce%bb%ce%bf%cf%86%ce%ac%ce%b3%cf%89%ce%bd-%ce%b5%ce%bd%cf%84%cf%8c%ce%bc%cf%89%ce%bd-%cf%84%ce%b1-%ce%be%ce%b5%cf%81%ce%b1%ce%bc%ce%ad/
https://enimerosi.com/news/88740/sp-kokkali---o-mauros-xrusos-ton-skoupidion-oikiaki-kompostopoiisi-summaxos-kai-arogos


Ισπανία: Ανακαλύφθηκε το 

αρχαιότερο κρασί του κόσμου σε 

ρωμαϊκό τάφο 

 

 

 

Στην αρχαία ρωμαϊκή νεκρόπολη του Carmo, η οποία βρίσκεται στη σημερινή νότια 

Ισπανία, οι αρχαιολόγοι έφεραν στο φως ένα γυάλινο δοχείο που περιείχε κρασί σε 

υγρή μορφή. Το κρασί έχει πάρει ένα κοκκινωπό χρώμα εξαιτίας των χημικών 

αντιδράσεων που έχουν λάβει χώρα επί 2.000 χρόνια. Σύμφωνα με τους αρχαιολόγους, 

το δοχείο, εκτός από το κρασί, περιείχε και τα αποτεφρωμένα οστά του Ρωμαίου 

άνδρα. 

Πρόκειται για το αρχαιότερο κρασί που έχει βρεθεί ποτέ, ξεπερνώντας κατά 

εκατοντάδες χρόνια ένα μπουκάλι κρασιού που ανασκάφηκε από έναν ρωμαϊκό τάφο 

κοντά στη γερμανική πόλη Speyer το 1867 και χρονολογείται περίπου στο 325 μ.Χ. 

«Μας εξέπληξε το γεγονός ότι το κρασί διατηρήθηκε σε μία από τις ταφικές λάρνακες» 

δήλωσε ο αρχαιολόγος Χουάν Μανουέλ Ρομάν του Μουσείου της πόλης Καρμόνα. 

Περισσότερα:      ertnews.gr 

Πορεία προς την ενεργειακή 

αυτονομία από το Δήμο Ιωαννιτών 

 

 

 

Ο Δήμος Ιωαννιτών ξεκίνησε και επίσημα την πορεία του προς την ενεργειακή του 

αυτονομία, την καταπολέμηση της ενεργειακής ένδειας, καθώς και την εκπλήρωση της 

ευρωπαϊκής του αποστολής για την υλοποίηση του προγράμματος «100 Κλιματικά 

Ουδέτερες και Έξυπνες Πόλεις». 

Σε συνέχεια της στρατηγικής σημασίας απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου για τη 

σύναψη συνεργασίας με την Οργάνωση Electra Energy η οποία δραστηριοποιείται 

ενεργά για περισσότερα από επτά χρόνια στον τομέα των Ενεργειακών Κοινοτήτων, ο 

Δήμαρχος  Ιωαννίνων, Θωμάς Μπέγκας, προχώρησε στην υπογραφή της δήλωσης 

συμμετοχής του Δήμου Ιωαννιτών στο ευρωπαϊκό Πρόγραμμα Πιστοποίησης 

Κοινοτικής Ενέργειας για Δήμους, που υλοποιείται και παρέχεται δωρεάν στο πλαίσιο 

του έργου LifeLOOP. 

Η συμμετοχή του Δήμου Ιωαννιτών στο Πρόγραμμα Πιστοποίησης αποτελεί 

σημαντικό ορόσημο, καθώς η πιστοποίηση αυτή θα τον εντάξει στην ομάδα των 

πρωτοπόρων Δήμων που προωθούν τις βιώσιμες ενεργειακές πρακτικές και την 

πράσινη ανάπτυξη στην Ελλάδα και την Ευρώπη. 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

 

https://www.ertnews.gr/?s=%CE%B1%CF%81%CF%87%CE%B1%CE%B9%CE%BF+%CE%BA%CF%81%CE%B1%CF%83%CE%B9
https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/ispania-anakalyfthike-to-arxaiotero-krasi-tou-kosmou-se-romaiko-tafo/
https://www.epiruspost.gr/poreia-pros-tin-energeiaki-aytonomia/
https://www.epiruspost.gr/poreia-pros-tin-energeiaki-aytonomia/


Εθνικό Μητρώο Ζώων 

Συντροφιάς: Με επτά νέες 

ψηφιακές υπηρεσίες 

 

 

 

 

 
Με επτά νέες υπηρεσίες εμπλουτίζεται το Εθνικό Μητρώο Ζώων Συντροφιάς, το 

www.pet.gov.grδιευρύνοντας τις ψηφιακές δυνατότητες για ιδιοκτήτες και 

διαχειριστές ζώων συντροφιάς, κτηνιάτρους, εκτροφείς, φιλοζωικά σωματεία, 

καταφύγια και Δήμους. 

Σύμφωνα με κοινό δελτίο Τύπου των υπουργείων Ψηφιακής Διακυβέρνησης και 

Εσωτερικών, οι υπηρεσίες τέθηκαν σε παραγωγική λειτουργία στο πλαίσιο της 

συνεργασίας των υπουργών Ψηφιακής Διακυβέρνησης, Δημήτρη Παπαστεργίου και 

Εσωτερικών, Θοδωρή Λιβάνιου με στόχο ένα ολοκληρωμένο και ανοιχτό σε όλους 

σύστημα ψηφιακής διαχείρισης των γεγονότων ζωής που αφορούν στα ζώα 

συντροφιάς, αδέσποτα ή μη, για την προώθηση υπεύθυνης ιδιοκτησίας τους, τον έλεγχο 

της υγείας και ευζωίας τους και τη διευκόλυνση του έργου των κτηνιάτρων και των 

εμπλεκόμενων φορέων. 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

Σε Δημόσια Διαβούλευση Το 

Μέτρο Στήριξης Επενδύσεων 

Για Μεταποίηση Εμπορία Και 

Ανάπτυξη Αγροτικών 

Προϊόντων, Ύψους 135 Εκατ. 

Ευρώ 

 

 

 

 

Ύστερα από συνεργασία του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων, 

Κωνσταντίνου Τσιάρα, με τον Υφυπουργό ΥπΑΑΤ, Διονύση Σταμενίτη και τον 

αρμόδιο Γενικό Γραμματέα Ενωσιακών Πόρων και Υποδομών του Υπουργείου 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων, Δημήτρη Οδ. Παπαγιαννίδη, δόθηκε στις 

26/06/2024 σε δημόσια διαβούλευση η Υπουργική Απόφαση για την υλοποίηση της 

Παρέμβασης Π3-73-2.3 «Στήριξη για επενδύσεις στη μεταποίηση / εμπορία και/ή 

ανάπτυξη γεωργικών προϊόντων του Στρατηγικού Σχεδίου για την Κοινή Αγροτική 

Πολιτική της Ελλάδας (ΣΣ ΚΑΠ)  2023-2027». 

Στόχος της Παρέμβασης Π3-73-2.3 «Στήριξη για επενδύσεις στη μεταποίηση/ εμπορία 

και/ή ανάπτυξη γεωργικών προϊόντων», είναι: 

Περισσότερα:      epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/ethniko-mitroo-zoon-syntrofias-me-epta/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/06/135.html


Επιστημονική εβδομάδα στον 

Σαραντάπορο 

 

 

 

 

 

 

Με κυρίαρχο μήνυμα: «Αώος χωρίς φραγμούς: Ενώνουμε δυνάμεις για το πρώτο 

Διασυνοριακό Πάρκο ελεύθερου ποταμού στην Ευρώπη, Αώος/Vjosa», η 

επιστημονική εβδομάδα στον Σαραντάπορο, παραπόταμο του Αώου -γνωστή και ως 

Sarantaporos Science Week-, ξεκινά την Παρασκευή 28 Ιουνίου με στόχο την ανάδειξη 

της περιβαλλοντικής αξίας του ποταμού και την ενίσχυση των προσπαθειών για την 

ουσιαστική προστασία και διατήρησή του 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

Τι συμφώνησαν για το νερό 

Άρτα, Πρέβεζα και Λευκάδα 

 

 

 

 

 

 

Την λήψη τεσσάρων μέτρων για να περιοριστούν τα προβλήματα έλλειψης νερού 

αποφάσισαν να λάβουν οι τρεις Σύνδεσμοι Ύδρευσης Λευκάδας, Πρέβεζας- 

Φιλιππιάδας και ορεινών οικισμών  Άρτας. 

Οι σύνδεσμοι είχαν κοινή σύσκεψη με την παρουσία και τον Δημάρχου Λευκάδας, 

Πρέβεζας και  Άρτας και του αρμόδιου αντιδημάρχου Ζηρού. 

Σημειώνεται ότι την περασμένη βδομάδα τα προβλήματα ύδρευσης ειδικά στη 

Λευκάδα ήταν τεράστια με τον Δήμαρχο να προχωρά σε βαρύτατες καταγγελίες ακόμη 

και για κλοπή νερού από την  Πρέβεζα. 

Και οι τρεις περιοχές υδρεύονται από τις Πηγές του Αγίου Γεωργίου. 

Τα μέτρα τα οποία λαμβάνονται άμεσα είναι τα ακόλουθα: 

1. Κοινή ηλεκτρονική εφαρμογή ελέγχου παροχής και πίεσης, σε πραγματικό χρόνο, 

του αντλιοστασίου Ακτίου και της δεξαμενής Πρέβεζας (πιέσεις και παροχές εισόδου 

και εξόδου) 

2. Δέσμευση για 700m3/m, κατά μέσο όρο, στην είσοδο του αντλιοστασίου Ακτίου. 

3. Κοινό συνεργείο για έλεγχο του δικτύου ύδρευσης από τις πηγές Αγ. Γεωργίου 

Λούρου έως Άκτιο. 

4. Έκκληση προς επιχειρήσεις και νοικοκυριά, όπως κάνουν λογική διαχείριση νερού 

και αποφεύγουν όσο μπορούν, την άσκοπη χρήση. 

Πηγή:     epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/epistimoniki-evdomada-ston-sarantap/
https://www.epiruspost.gr/ti-symfonisan-gia-to-nero-arta-preveza/
https://www.epiruspost.gr/ti-symfonisan-gia-to-nero-arta-preveza/
https://www.epiruspost.gr/ti-symfonisan-gia-to-nero-arta-preveza/
https://www.epiruspost.gr/ti-symfonisan-gia-to-nero-arta-preveza/


Στις 28 και 29 Ιουνίου το 

συνέδριο Ιχθυοκαλλιέργειας 2024 

 

 

 

 

 

 

Στις 28 και 29 Ιουνίου θα πραγματοποιηθεί το συνέδριο Ιχθυοκαλλιέργειας 2024 με 

θέμα «Προσδιορίζοντας ένα ανθεκτικό μέλλον» στο Διεθνές Συνεδριακό Κέντρο 

Αθηνών του Μεγάρου Μουσικής. 

Κορυφαίοι ομιλητές θα θέσουν επί τάπητος τις προκλήσεις, τις εξελίξεις, τις τάσεις και 

τις ανάγκες του κλάδου για την εξασφάλιση της βιωσιμότητας στην επόμενη μέρα του, 

μέσα από μια πλούσια ατζέντα όπου τον λόγο έχει η εξωστρέφεια και οι δυναμικές 

συμπράξεις. 

Σε διοργάνωση της εταιρείας συμβούλων ΑΜΒΙΟ ΑΕ, με την υποστήριξη της 

Ελληνικής Οργάνωσης Παραγωγών Υδατοκαλλιέργειας (ΕΛΟΠΥ) και την 

επιστημονική συνεργασία του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών, το Συνέδριο 

Ιχθυοκαλλιέργειας τελεί υπό την αιγίδα του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων, του υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας και του Υπουργείου 

Ανάπτυξης. 

Το 3ο συνέδριο Ιχθυοκαλλιέργειας καλείται να απαντήσει στους παράγοντες που θα 

οδηγήσουν σε «Ένα Ανθεκτικό Μέλλον». 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

Αιφνιδιαστικοί έλεγχοι σε 

επιχειρήσεις ύδρευσης από την 

Επιτροπή Ανταγωνισμού 

 

 

 

 

Αιφνιδιαστικούς ελέγχους σε επιχειρήσεις διαχείρισης δικτύου ύδρευσης για αντι-

ανταγωνιστικές πρακτικές διενήργησε η Επιτροπή Ανταγωνισμού. 

Όπως αναφέρει αναλυτικά ανακοίνωση: 

Η Επιτροπή Ανταγωνισμού (ΕΑ) διενήργησε επιτόπιο έλεγχο σε μεγάλο αριθμό 

επιχειρήσεων στο πλαίσιο αυτεπάγγελτης έρευνας για πιθανή οριζόντια σύμπραξη 

νόθευσης δημόσιων διαγωνισμών (bid rigging) που αφορούν στην ψηφιακή διαχείριση 

του δικτύου ύδρευσης, ήτοι στην προμήθεια και εγκατάσταση ολοκληρωμένων 

συστημάτων τηλεπαρακολούθησης και τηλεχειρισμού οικιακών υδρομέτρων σε δίκτυα 

ύδρευσης, κατά παράβαση των άρθρων 1 ν. 3959/2011 και 101 της Συνθήκης για τη 

Λειτουργία της Ευρωπαϊκής Ένωσης (ΣΛΕΕ). 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/stis-28-kai-29-ioynioy-to-synedrio-ichthyoka/
https://www.epiruspost.gr/aifnidiastikoi-elegchoi-se-epicheiris/


Πόση ζέστη κάνει στα 

Γιάννενα; 

 

 

 

 

 

 

Οι τελευταίες μέρες είναι πολύ ζεστές σε όλη τη χώρα και στην Ήπειρο, η οποία πλέον 

φιγουράρει σε καταλόγους υψηλών θερμοκρασιών, αλλά και χαμηλότερων, ήτοι το 

φαινόμενο «Βωβούσα-Κομπότι» που απέχουν 150 χλμ και... 27 βαθμούς Κελσίου. 

Επίσης, συχνότατες είναι οι εστίες πυρκαγιών, ευτυχώς όχι μεγάλων, μέχρι στιγμής, 

στην Ήπειρο. 

Πόσο έντονος όμως είναι ο καύσωνας στα Γιάννενα και κυρίως, πώς τον αισθάνονται 

οι κάτοικοι της περιοχής; 

Σε αυτή τη λήψη με θερμική κάμερα, η οποία έγινε στις 11 το πρωί της Τετάρτης, 26 

Ιουνίου, φαίνεται πού είναι πιο θερμά τα Γιάννενα και πού ψυχρότερα. 

Η γενική αρχή στην απεικόνιση με θερμική κάμερα είναι ότι τα σημεία που 

απεικονίζονται με κίτρινο είναι τα θερμότερα, τα «μεσαία» είναι τα κόκκινα και τα πιο 

ψυχρά, είναι τα μωβ. 

Περισσότερα:      typos-i.gr 

 

 

Καθαρισμός ακτογραμμών στην 

Κορωνησία: Προστασία της 

φύσης και περιβαλλοντική 

ευαισθητοποίηση 

 

 

 
Το Πολυδύναμο Κέντρο Αντιμετώπισης Εξαρτήσεων Άρτας του ΚΕΘΕΑ ΗΠΕΙΡΟΣ, 

σε συνεργασία με το Δήμο Αρταίων, διοργάνωσαν καθαρισμό των ακτογραμμών της 

Κορωνησίας την Τρίτη 25 Ιουνίου 2024, στα πλαίσια της Παγκόσμιας Ημέρας Κατά 

των Ναρκωτικών. 

Τα μέλη του προγράμματος (Πολυδύναμο Κέντρο, θεραπευτική κοινότητα και 

επανένταξη), μαζί με το προσωπικό του ΚΕΘΕΑ ΗΠΕΙΡΟΣ, το Δήμο Αρταίων, τον 

Σύλλογο γονέων, εθελοντές και άλλους εταίρους όπως ο σύλλογος ΚΔΗΦ «Αγκαλιά», 

η 1η ΤΟΜΥ Άρτας, το Κέντρο Ημέρας για Άτομα με Άνοια Άρτας και το ΚΤΕΛ 

Άρτας, ανέλαβαν την προστασία της φύσης και της περιβαλλοντικής 

ευαισθητοποίησης. 

Πηγή:      maxitisartas.gr 

https://typos-i.gr/article/posh-zesth-kanei-sta-giannena
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=32195


Το έντομο από το Βιετνάμ που 

καταπολεμά τον μαύρο ακανθώδη 

-αλευρώδη εξαπολύθηκε και στην 

Πρέβεζα 

 

 

Δυο εξαπολύσεις ενός παράσιτου με προέλευση από το Βιετνάμ πραγματοποιήθηκαν 

την περασμένη Παρασκευή από την ΔΑΟΚ Πρέβεζας σε Λούρο και Ωρωπό , στην 

προσπάθεια της υπηρεσίας να καταπολεμήσει με βιολογικό τρόπο τον μαύρο 

ακανθώδη-αλευρώδη ο οποίος έγινε αιτία να καλυφθούν με μια μαύρη κρούστα φύλλα 

και καρποί εσπεριδοειδών και άλλων καλλιεργειών στην ευρύτερη περιοχή. 

Όπως εξηγεί μιλώντας στη Δημοτική Ραδιοφωνία Πρέβεζας και την εκπομπή του 

Χρήστου Ανεμοζάλη “Ολα στον αέρα” ο πρόεδρος του Συλλόγου Γεωπόνων και 

γεωπόνος της ΔΑΟΚ Πρέβεζας Τάσος Γάτσιος οι ερευνητές του Μπενάκειου 

Φυτοπαθολογικού Ινστιτούτου ανέπτυξαν το συγκεκριμένο παράσιτο που καταπολεμά 

τον αλευρώδη και το οποίο σταδιακά θα εξαπλωθεί και θα καλύψει τα δέντρα 

απαλλάσσοντας τα από την μαύρη “σκόνη” η οποία καθιστά προβληματική τόσο την 

εμπορία τους όσο και την κατανάλωσή τους ακόμη και για οικιακή χρήση. 

Ο κ. Γάτσιος τονίζει ότι το φθινόπωρο θα υπάρξουν κι άλλες εξαπολύσεις του 

ευεργετικού παράσιτου το οποίο αποτελεί φυσικό εχθρό του ακανθώδη αλευρώδη. Ο 

γεωπόνος της ΔΑΟΚ Πρέβεζας επισημαίνει τέλος ότι είναι πολύ σημαντικό να 

αναπτύσσονται νέες βιολογικές μέθοδοι για την καταπολέμηση “εισβολέων” που 

απειλούν τις καλλιέργειες καλώντας και τους παραγωγούς να χρησιμοποιούν όσο το 

δυνατόν πιο ήπια σκευάσματα για την αντιμετώπιση των ασθενειών που αποδεκατίζουν 

την παραγωγή και θέτουν σε κίνδυνο τον πρωτογενή τομέα. 

Πηγή:      tomistinenimerosi.gr 

 

Θανάσης Καββαδάς: «Υπεγράφη η 

παραχώρηση 98 στρεμμάτων για την 

κατασκευή του εργοστασίου απορριμμάτων» 

 

 

Υπεγράφη η απόφαση παραχώρησης του οικοπέδου ΒΚ 75 

στις Παλιές Αλυκές, εμβαδού 97.954,29 τετραγωνικών 

μέτρων από το Υπουργείο Οικονομικών στο Δήμο 

Λευκάδας για την κατασκευή της Μονάδας 

Προεπεξεργασίας, Ανακύκλωσης και Κομποστοποίησης 

Απορριμμάτων (ΜΟΠΑΚ), έπειτα από επανειλημμένες συναντήσεις που είχε ο 

Βουλευτής Ν. Λευκάδας, Θανάσης Καββαδάς, με τη Γενική Γραμματέα Δημόσιας 

Περιουσίας, κ. Αθηνά-Μαρία Κόλλια. Συγκεκριμένα, η παραχώρηση αφορά δύο 

διακριτά τμήματα, ένα έκτασης 3.364,93 τ.μ. για χρήση από το Δήμο Λευκάδας ως 

αμαξοστάσιου και ένα έκτασης 94.589,36 τ.μ. για την κατασκευή της ΜΟΠΑΚ και τη 

δημιουργία φωτοβολταϊκού πάρκου. 

Σχετικά με το θέμα ο Βουλευτής ανέφερε: 

Περισσότερα:      tomistinenimerosi.gr 

 

https://www.tomistinenimerosi.gr/2024/06/%cf%84%ce%bf-%ce%ad%ce%bd%cf%84%ce%bf%ce%bc%ce%bf-%ce%b1%cf%80%cf%8c-%cf%84%ce%bf-%ce%b2%ce%b9%ce%b5%cf%84%ce%bd%ce%ac%ce%bc-%cf%80%ce%bf%cf%85-%ce%ba%ce%b1%cf%84%ce%b1%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b5%ce%bc.html
https://www.tomistinenimerosi.gr/2024/06/%ce%b8%ce%b1%ce%bd%ce%ac%cf%83%ce%b7%cf%82-%ce%ba%ce%b1%ce%b2%ce%b2%ce%b1%ce%b4%ce%ac%cf%82-%cf%85%cf%80%ce%b5%ce%b3%cf%81%ce%ac%cf%86%ce%b7-%ce%b7-%cf%80%ce%b1%cf%81%ce%b1%cf%87%cf%8e%cf%81.html


Υπερψηφίστηκε στην αρμόδια 

επιτροπή της Βουλής το νομοσχέδιο 

για την ιδιωτική ασφάλιση έναντι 

φυσικών καταστροφών 

 

 

 

Κατά πλειοψηφία υπερψηφίστηκε επί της Αρχής το νομοσχέδιο του υπουργείου 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, «Ιδιωτική ασφάλιση έναντι 

φυσικών καταστροφών, κρατική αρωγή και προστασία, στεγαστική συνδρομή, 

διατάξεις για το Πυροσβεστικό Σώμα και άλλες διατάξεις» στην επιτροπή Παραγωγής 

και Εμπορίου. 

«Υπέρ» του σχεδίου νόμου τάχθηκε η ΝΔ. Καταψήφισε το ΚΚΕ, ενώ όλα τα υπόλοιπα 

κόμματα επιφυλάχθηκαν να τοποθετηθούν κατά την συζήτηση στην ολομέλεια. 

Ο υφυπουργός Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, Χρήστος 

Τριαντόπουλος, ολοκληρώνοντας την συζήτηση και επί των άρθρων του σχεδίου 

νόμου, τόνισε πως οι διατάξεις του νομοσχεδίου «έχουν θετικές επιπτώσεις για τους 

πολίτες. Ενδυναμώνει τις μεταρρυθμίσεις του περσυνού καλοκαιριού με την 

δημιουργία της γενικής γραμματείας Αποκατάστασης Φυσικών Καταστροφών και 

Κρατικής Αρωγής, τόσο με την οργανωτική και επιχειρησιακή ενίσχυσή της, όσο και 

με τον εμπλουτισμό των σχημάτων στήριξης. Με την επίλυση προβλημάτων που για 

χρόνια παρέμεναν σε εκκρεμότητα». 

Περισσότερα:      ertnews.gr 

 

ΚΕΘΕΑ Ήπειρος: Ολοκληρώθηκε το 

πρόγραμμα κατάρτισης για 

Αρωματικά-Φαρμακευτικά Φυτά 

 

 

 

 

Το ΚΕΘΕΑ ΗΠΕΙΡΟΣ ανακοινώνει την επιτυχημένη ολοκλήρωση του προγράμματος 

κατάρτισης με τίτλο «Αρωματικά-Φαρμακευτικά Φυτά», το οποίο υλοποιήθηκε από τη 

Δημόσια Υπηρεσία Απασχόλησης (ΔΥΠΑ), στον χώρο του Προγράμματος 

Κοινωνικής Ένταξης Περιφέρειας Ηπείρου (ΕΣΠΑ), του ΚΕΘΕΑ ΗΠΕΙΡΟΣ. 

Το πρόγραμμα απευθυνόταν σε 17 μέλη που συμμετέχουν στα θεραπευτικά 

προγράμματα ΚΕΘΕΑ ΗΠΕΙΡΟΣ και είχε ως στόχο τον εφοδιασμό τους με δεξιότητες 

και εξειδικευμένες γνώσεις που θα συμβάλουν στην εξοικείωση με τη καλλιέργεια και 

την διαχείριση των αρωματικών-φαρμακευτικών φυτών. Στο πλαίσιο της κατάρτισης, 

οι συμμετέχοντες είχαν την ευκαιρία να εκπαιδευτούν στις διαδικασίες της φύτευσης, 

της εκχύλισης αιθέριων ελαίων, αλλά και σε τομείς που αφορούν την 

επιχειρηματικότητα και το ηλεκτρονικό εμπόριο. Η πολύπλευρη προσέγγιση της 

κατάρτισης ενισχύει σημαντικά την ένταξη στην αγορά εργασίας αλλά και στο 

ευρύτερο κοινωνικό σύνολο. 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

https://www.ertnews.gr/tag/ypoyrgeio-klimatikis-krisis-kai-politikis-prostasias/
https://www.ertnews.gr/tag/ypoyrgeio-klimatikis-krisis-kai-politikis-prostasias/
https://www.ertnews.gr/tag/nea-dimokratia/
https://www.ertnews.gr/tag/kke/
https://www.ertnews.gr/tag/christos-triantopoylos/
https://www.ertnews.gr/tag/christos-triantopoylos/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/ellada/politiki/yperpsifistike-stin-armodia-epitropi-tis-voulis-to-nomosxedio-gia-tin-idiotiki-asfalisi-enanti-fysikon-katastrofon/
https://epirusgate.gr/kethea-ipeiros-oloklirothike-to-programma-katartisis-gia-aromatika-farmakeftika-fyta/


Το ότι δεν έχει καεί η Ήπειρος, είναι 

κριτήριο για να μην χρηματοδοτηθεί 

η πρόληψη! 

 

 

 

Το μείζον ζήτημα της Τοπικής Αυτοδιοίκησης σήμερα στη χώρα είναι η διαχείριση 

της πυροπροστασίας και το πρόβλημα της εφαρμογής ενός δύσκολου νόμου πέφτει 

στις πλάτες των πολιτών και από εκεί τα παράπονα μεταφέρονται στους Δήμους. 

Σα να μην έφταναν όμως μόνο τα προβλήματα που δημιουργεί σε πολίτες και Δήμους 

ο νόμος για την πυροπροστασία και το κράτος ήρθε με τον ανορθολογισμό του να 

κάνει περικοπές και οικονομία… από την πυροπροστασία των Δήμων της Ηπείρου. 

Τόσο ο προβληματικός νόμος όσο και το γεγονός του αποκλεισμού των ΟΤΑ της 

Περιφέρειας Ηπείρου από την Πρόσκληση «Ενίσχυση Πυροπροστασίας 

Κατοικημένων Περιοχών σε ΟΤΑ Α’ Βαθμού με Περιαστικά Δάση» στον Άξονα 

Προτεραιότητας 6 του χρηματοδοτικού προγράμματος ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΚΑΙ 

ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΔΑΣΩΝ 2024, τέθηκαν από κοινού στην τακτική συνεδρίαση του 

Διοικητικού Συμβουλίου της Περιφερειακής Ένωσης Δήμων Ηπείρου το μεσημέρι 

της Πέμπτης. 

Περισσότερα:      epirusgate.gr 

 

 

Δράσεις στη Θεσπρωτία κατά της 

εξάπλωσης του μαύρου ακανθώδη 

αλευρώδη 

 

 

 

Την Πέμπτη 20/06/2024, ερευνητές από το Μπενάκειο Φυτοπαθολογικό Ινστιτούτο σε 

συνεργασία με τους γεωπόνους του τμήματος Ποιοτικού και Φυτοϋγειονομικού 

ελέγχου της Π.Ε. Θεσπρωτίας, πραγματοποίησαν εξαπόλυση του υμενόπτερου 

παρασιτοειδούς Encarsia smithi, σε δύο θέσεις στον κάμπο Κεστρίνης – Σαγιάδας. 

Η Εξαπόλυση πραγματοποιήθηκε στα πλαίσια του προγράμματος περιορισμού της 

εξάπλωσης του Μαύρου ακανθώδη αλευρώδη (Aleurocanthus spiniferus), με 

βιολογικές μεθόδους. 

Η εξέλιξη της εγκατάστασης του παρασιτοειδούς θα παρακολουθείται σε μηνιαία 

βάση. Ενημερώνουμε επίσης τους παραγωγούς εσπεριδοειδών ότι μετά από ενέργειες 

της υπηρεσίας μας, τα εσπεριδοειδή έχουν συμπεριληφθεί στις καλλιέργειες για τις 

οποίες επιδοτείται, μέσω οικολογικών σχημάτων, η εξαπόλυση ωφέλιμων αρπακτικών 

εντόμων για την καταπολέμηση εχθρών όπως ο Ψευδόκοκκος και ο Τετράνυχος. 

Για περισσότερες πληροφορίες, οι παραγωγοί μπορούν να απευθύνονται στο τμήμα 

Ποιοτικού και Φυτοϋγειονομικού Ελέγχου και στα τηλέφωνα: 2665360160 και 

2665360162. 

Πηγή:      thesprotiki.gr 

https://epirusgate.gr/to-oti-den-echei-kaei-i-ipeiros-einai-kritirio-gia-na-min-chrimatodotithei-i-prolipsi/
https://thesprotiki.gr/%ce%b4%cf%81%ce%ac%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b7-%ce%b8%ce%b5%cf%83%cf%80%cf%81%cf%89%cf%84%ce%af%ce%b1-%ce%ba%ce%b1%cf%84%ce%ac-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b5%ce%be%ce%ac%cf%80%ce%bb%cf%89/


Η Πειραιώς στηρίζει τη 

θερμοκηπιακή γεωργία με μια νέα 

σειρά συμβουλευτικών και 

χρηματοδοτικών λύσεων 

 

 

 

 

Η Πειραιώς, σταθερή στη στρατηγική επιλογή της για τη στήριξη και ενίσχυση της 

βιώσιμης ανάπτυξης του αγροτικού τομέα, ανακοινώνει τη νέα της πρωτοβουλία για 

την υποστήριξη των επενδύσεων εκσυγχρονισμού και εγκατάστασης νέων 

θερμοκηπίων, προσφέροντας μια εξειδικευμένη σειρά συμβουλευτικών και 

χρηματοδοτικών λύσεων. 

Σε μια εποχή όπου η κλιματική αλλαγή καθιστά επιτακτική την ανάγκη για αγροτικές 

δραστηριότητες με υψηλή ανθεκτικότητα στα ακραία καιρικά φαινόμενα, η παραγωγή 

καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους με αυξημένη προστιθέμενη αξία και φιλικές προς το 

περιβάλλον πρακτικές αποτελεί προτεραιότητα. 

Ο εκσυγχρονισμός των θερμοκηπιακών εγκαταστάσεων και η δημιουργία νέων 

συμβάλλει στην αύξηση της παραγωγής, του αγροτικού εισοδήματος, των εξαγωγών, 

τη βιώσιμη ανάπτυξη, επηρεάζοντας θετικά, σε τοπικό και εθνικό επίπεδο, το 

Ακαθάριστο Εγχώριο Προϊόν και την απασχόληση. 

Περισσότερα:      maxitisartas.gr 

 

Ενημέρωση προς τους ελαιοπαραγωγούς 

της Κέρκυρας 

 

 

 

Οι διαπιστώσεις της Δ/νσης Αγροτικής 

Οικονομίας της ΠΕ Κέρκυρας. 

 Αναλυτικά: 

 Η Διεύθυνση Αγροτικής Οικονομίας της ΠΕ Κέρκυρας ενημερώνει τους 

ελαιοπαραγωγούς ότι μετά από επιτόπιες αυτοψίες που πραγματοποιήθηκαν σε 

διάφορα σημεία του Κερκυραϊκού ελαιώνα, διαπιστώθηκε ότι: 

Α) Οι φετινές κλιματολογικές συνθήκες προκάλεσαν πρωιμότητα στην ανάπτυξη του 

ελαιόκαρπου, με αποτέλεσμα στις παραθαλάσσιες περιοχές να έχουμε ήδη πήξη του 

πυρήνα. Το συγκεκριμένο γεγονός βοηθάει στην εκκόλαψη των αυγών που εναποθέτει 

ο δάκος στον καρπό. 

Β) Μεγάλο μέρος του ελαιώνα δεν καλλιεργείται και παραμένει απροσπέλαστο, 

γεγονός που συμβάλλει στη δημιουργία εστιών εχθρών της ελιάς (δάκος, ξυλοφάγα 

έντομα κτλ) και θα δυσκολέψει την εφαρμογή του Προγράμματος Δακοκτονίας. 

Λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω και λόγω των ευνοϊκών κλιματολογικών συνθηκών 

που επικρατούν στο νησί για αύξηση του δακοπληθυσμού (υψηλή σχετική υγρασία και 

επικρατούσα θερμοκρασία), αυξάνεται η πιθανότητα δακοπροσβολής. 

Περισσότερα:      corfupress.com 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=32213
https://www.corfupress.com/2024/%ce%ba%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%b1/%cf%80%cf%81%cf%89%cf%84%ce%bf%cf%83%ce%b5%ce%bb%ce%b9%ce%b4%ce%bf/%ce%b5%ce%bd%ce%b7%ce%bc%ce%ad%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%82-%cf%84%ce%bf%cf%85%cf%82-%ce%b5%ce%bb%ce%b1%ce%b9%ce%bf%cf%80%ce%b1%cf%81%ce%b1%ce%b3%cf%89%ce%b3%ce%bf%cf%8d%cf%82/


Η ΕΣΑΚ για την αγορά ελαιόδιχτων 

 

 

 

 

 

 

Η Ένωση Συνεταιρισμένων Αγροτών Κέρκυρας ενημερώνει τα μέλη της ότι όσοι 

παραγωγοί ενδιαφέρονται για αγορά ελαιόδιχτων, σε συμφέρουσες – συνεταιριστικές 

τιμές, να επικοινωνήσουν για περεταίρω πληροφορίες στα τηλέφωνα 26610 

44211,44213,44214 (εσωτερικό 1 και εσωτερικό 6). 

Πηγή:      corfupress.com 

 

Το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων Στη 

Συνάντηση Εργασίας Για Τη 

Στρατηγική Της 

Μακροπεριφέρειας Αδριατικής- 

Ιονίου 

 

 
 

Συμμετοχή του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων σε συνάντηση εργασίας  

στο πλαίσιο της Ελληνικής Προεδρίας της Πρωτοβουλίας  

για τη στρατηγική της Μακροπεριφέρειας Αδριατικής- Ιονίου  

Σε συνάντηση εργασίας στο πλαίσιο της Ελληνικής Προεδρίας της Πρωτοβουλίας για 

την στρατηγική της Μακροπεριφέρειας Αδριατικής-Ιονίου (EUSAIR) για την περίοδο 

2024-2025, η οποία πραγματοποιήθηκε στο Επιμελητήριο Αιτωλοακαρνανίας, 

συμμετείχε το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων καθώς και εκπρόσωποι Επιμελητηρίων.  

Η συνάντηση διοργανώθηκε με πρωτοβουλία του Υπουργείου Εξωτερικών και του 

Αντιπροέδρου του Φόρουμ Αδριατικής & Ιονίου κ. Παναγιώτη Τσιχριτζή,  έχοντας ως 

στόχο να τεθεί το πλαίσιο του προγράμματος ενεργειών, δράσεων, δραστηριοτήτων και 

θεματικών προτεραιοτήτων της Ελληνικής Προεδρίας για το 2024-2025.  

Με την έναρξη της ελληνικής προεδρίας του Διεθνούς Δικτύου Πανεπιστημίων 

Αδριατικής & Ιονίου UniAdrion, το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων αναλαμβάνει κεντρικό 

ρόλο στην προώθηση της διαπανεπιστημιακής συνεργασίας στην περιοχή Αδριατικής-

Ιονίου. 

Περισσότερα:      epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%ce%b5%ce%bb%ce%b5%cf%85%ce%b8%ce%b5%cf%81%ce%bf/koinonia/%ce%b7-%ce%b5%cf%83%ce%b1%ce%ba-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%b1%ce%b3%ce%bf%cf%81%ce%ac-%ce%b5%ce%bb%ce%b1%ce%b9%cf%8c%ce%b4%ce%b9%cf%87%cf%84%cf%89%ce%bd/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/06/blog-post_571.html


Πρέβεζα και Πάργα «λύνουν» το 

διαδημοτικό για την ύδρευση 

 

 

 

 

 

 

Έξι σχεδόν χρόνια δεν κατέστη εφικτή η υλοποίηση του διαδημοτικού έργου ύδρευσης 

για τα παράλια της Πρέβεζας. Το έργο με προϋπολογισμό έξι περίπου εκατομμύρια 

είναι ενταγμένο στο πρόγραμμα «Τρίτσης», είχε δημοπρατηθεί αλλά στη συνέχεια ο 

ανάδοχος παραιτήθηκε. 

Ο Δήμος Πρέβεζας σε κανένα σημείο της πολυετούς αυτής πορείας δεν έδειξε 

πραγματικό ενδιαφέρον για την υλοποίησή του συμπαρασύροντας έτσι και την Πάργα 

στην μη υλοποίηση. 

Τώρα και με άγνωστο αν υπάρχουν ακόμη διαθέσιμοι πόροι αποφασίζεται το 

«σπάσιμο» του έργου, ο διαχωρισμός του δηλαδή σε δύο ξεχωριστά ώστε ο κάθε δήμος 

να υλοποιήσει το δικό του κομμάτι. 

Την εξέλιξη αυτή είχε προαναγγείλει ο Δήμαρχος Πρέβεζας Νίκος Γεωργάκος και ήδη 

το Δημοτικό Συμβούλιο της Πάργας έλαβε την σχετική απόφαση. 

Το έργο περιλαμβάνει την ύδρευση των παράλιων οικισμών  Βαλανιδοράχης, 

Λούτσας, Βράχου,  Λυγιάς, Χειμαδιού, Ριζών και Καστροσυκιάς  ωστόσο οι 

εργασίες   λόγω διάφορων προβλημάτων δεν προχώρησαν ποτέ παρότι 

αυτό  δημοπρατήθηκε το  2021. 

Περισσότερα:      epiruspost.gr 

 

 

https://www.epiruspost.gr/preveza-kai-parga-lynoyn-to-diadimo/

